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Zápis z 15. jednání Exekutivy ČSH 

Praha, 27. 4. 2017 

 
Přítomni: R. Bendl, L. Šrámková, T. Augustýn (do 16:00), V. Haber (do 18:00), 

J. Bělka (do 18:00), J. Žďárský, M. Duda (do 18:00), V. Simu 

 

Hosté: J. Deml, J. Sviták, J. Konečný, J. Filip (do 15:30) 
 
Omluveni:   D. Novotný 
 

Místo konání:       ČSH, nová zasedací místnost 
 

 

Trvání jednání: Zahájení v 14:00 hod. – ukončení 19:30 hod. 

 

 

Program jednání:  

1) Program jednání       (RBE) 
2) Kontrola plnění úkolů      (RBE) 
3) Projekt TCM/RHC – rozhodnutí o přidělení    (VHA,TAU, RBE) 

4) Informace z jednotlivých komisí    (všichni) 

5) Důležité informace prezidenta ČSH    (RBE) 

6) Příprava jednání Rady ČSH – termín, místo, obsah (RMI,RBE) 

7) Různé  
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1.) Program jednání 

Prezident ČSH seznámil členy Exekutivy s agendou jednání.  

 

2.) Kontrola plnění úkolů 

Prezident ČSH shrnul závěry vyplývající z posledního zasedání Exekutivy dne 31. 3. 2017.  

Závěr Všechny úkoly byly splněny.  

  

3.) Projekt TCM/RHC – rozhodnutí o přidělení    

Prezident ČSH oznámil členům Exekutivy finální výsledky projektu RHC & TCM.  

Doporučil variantu vypracovanou výběrovými komisemi ke schválení následovně:  

15x RHC: Jičín, V. Bystřice, Zubří, Dukla, Mělník, Lovosice, Talent Plzeň, Karviná, Slavia, 

Olomouc, DHC Plzeň, Most, Bohunice, Zlín, Poruba. 

5x TCM: Dukla, N. Veselí, Zubří, Slavia, Olomouc 

4x „malé TCM“ (přidělení podmíněno jednáním s uchazeči): Talent Plzeň, F-M, Zlín, Most 

Tato varianta znamená 29 placených trenérů ČSH + pozice vedoucího trenéra RHC  

a vedoucích trenérů TCM (2). 

Za účasti 5 členů výběrových komisí na jednání VV byly navrženy k realizaci další kroky. 

Závěr 

Exekutiva po předloženém návrhu výběrových komisí jednohlasně schválila 

počty jednotlivých RHC a TCM.  

Výsledky jsou zveřejněny 27. dubna od 18.00 na internetových stránkách 

ČSH a zároveň komunikovány přímo jednotlivým uchazečům. 

 

4.) Informace z jednotlivých komisí 

 
Komise mládeže (T. Augustýn) 
Předseda komise mládež T. Augustýn informoval členy Exekutivy o zapracování připomínek 

programu, který je určen pro podporu vzdělávání trenérů ČSH. Cílem je čerpání nových 

znalostí a zkušeností v zahraničí a jejich následný přenos do házenkářského hnutí v České 

republice. Objasnil důvod požadavku na žadatele, který by měl být držitelem minimálně 

trenérské licence C a aktivním trenérem mládeže v některém oddíle v České republice. 

 

V. Haber navrhl, aby tento dotační program byl platný nejen pro kategorii mládeže, ale i pro 

kategorii dospělých.  

 

Předseda komise dále informoval o náplni práce pozice vedoucího trenéra RHC a 

požadavcích, které by pozice měla splňovat – bude předmětem výběrového řízení. 
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Legislativně-právní komise (L. Šrámková) 
L. Šrámková, na podnět zástupce Rady J. Demla, požádala předsedu Komise mládeže T. 
Augustýna o Úpravu pravidel žákovské soutěže řízené krajskými svazy, a to nejpozději 
do 10. 5. 

Reprezentační komise (V. Haber) 

V. Haber informoval Exekutivu o schůzce Reprezentační komise, která řešila návrh rezignace 
asistenta trenéra reprezentačního družstev juniorek p. R. Pernického. Tým CZE skončil ve 
skupině na 4. místě a na ME juniorek se nekvalifikoval.  
Akceptoval návrh prezidenta ČSH, aby bylo přehodnoceno setrvání O.Václavka v pozici 
hlavního trenéra RD juniorek do dalšího jednání RK ženské složky, což bylo Exekutivou 
schváleno  
Návrh byl přijat v počtu 7 hlasů PRO, 0 hlasů PROTI návrhu, 1 hlas se ZDRŽEL.  
 
RK v souladu se schváleným postupem navrhuje K. Keclíkovou do pozice vedoucího trenéra 
TCM/ženská složka. Bude s ní uskutečněna schůzka, na které budou vyjasněny podmínky a 
zároveň povinnosti této pozice. 
 
Na pozici videotechniků byli od 1. 7. 2017 vybráni: Radim Pernický a Tomáš Petružela.  
Jméno trenéra reprezentačního družstva kadetek bude upřesněno v nejbližší době.  

 

Komise rozhodčích (V. Simu) 

V. Simu předložil  Exekutivě návrh nových Prováděcích zásad Exekutivy č. 1/2017 pro řešení 
povinnosti klubů mít stanovený počet rozhodčích pro ročník 2017/2018.  Součástí zásad jsou i 
bonifikace odměňování klubů. 
KR ČSH po analýze dopadů principů schválené Koncepce získávání a vzdělávání rozhodčích 
navrhuje schválit tyto nové prováděcí zásady na další soutěžní ročník, neboť se jednoznačně 
prokázal jejich pozitivní vliv při naplňování schválených programových cílů KR ČSH. Předpis 
platný v době této probíhající sezóny je sice restriktivní vůči oddílům, které nedokázaly 
naplnit ustanovení článku 12/2h SŘH, na druhou stranu finančně značně zvýhodňuje kluby, 
které povinný počet rozhodčích splní nad limit. Lze tedy konstatovat, že z obou pohledů – 
restrikce / bonifikace – jsou principy správně a vyváženě nastaveny. V reakci na připomínky 
některých klubů považuje KR ČSH za vhodné, aby byl navrhovaný předpis případně schválen 
a zveřejněn v dostatečném předstihu. 
Prováděcí zásady byly schváleny na jednání Exekutivy dne 27. 4. 2017 a nabývají účinnosti 
dne 1. 7. 2017. 
Exekutiva ČSH schvaluje Prováděcí zásady exekutivy ČSH č. 1/2017, k čl. 12 odst. 2 písm. h) 
SŘH, pro soutěžní ročník 2017-2018 dne 27. 4. 2017 a tyto nabývají účinnosti dne 1.7.2017 
 
Seznámil členy Exekutivy s Analýzou počtu rozhodčích v klubech soutěže ČSH k 31. 1. 2017, 
kdy Exekutiva, plným počtem hlasů, přijala následující rozhodnutí k řešení povinného počtu 
rozhodčích v klubech v současném a předchozím ročníku:  

(i) Exekutiva ČSH schválila a potvrdila povinnost klubů, které nesplnily podmínky 
stanovené v Prováděcích zásadách Exekutivy ČSH č. 2 k povinným počtům rozhodčích 
pro ročník 2015-16 ani v prodlouženém termínu do 31. 1. 2017, uhradit do tohoto 
termínu podmíněně odloženou druhou polovinu sankce.  
Nesplněním podmínek čl.III Zásad do 31.1.2017 se druhá část pokuty stala splatnou. 
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To se týká 22 klubů, v celkové výši 170.000 Kč. 
Protože žádný z těchto klubů splatnou druhou polovinu sankce neuhradil, bude 
klubům zaslána upomínka s náhradní termínem splatnosti 15.5.2017 a při nezaplacení 
v tomto náhradním termínu bude zahájeno disciplinární řízení. 

(ii) Exekutiva ČSH vzala na vědomí průběžnou informaci o plnění povinnosti klubů mít 
stanovený počet rozhodčích v soutěžním ročníku 2016-17. Prováděcí zásady č. 3 
schválené 5. 5. 2016 a upravené 11. 9. 2016 definují následující rozhodné termíny: 
- 28. 2. 2017, do kdy musí případní noví rozhodčí získat licenci 
- 30. 4. 2017 jako termín splatnosti případných sankcí za nedodržený minimální 

počet rozhodčích v klubu. 
Stanovený počet rozhodčích v klubu aktuálně neplní 38 klubů, kterým aktuálně chybí 
52 rozhodčích, což má podle čl.VI. a XI. Prováděcích zásad č. 3 za následek sankce v 
hypotetické celkové výši 493.000 Kč. Klubům, které nedodrží stanovený termín 
splatnosti 30. 4. 2017, bude zaslána upomínka s náhradním termínem splatnosti 
31.5.2017. 

(iii) Exekutiva ČSH vzala na vědomí průběžnou informaci o plnění povinnosti klubů mít 
stanovený počet rozhodčích v soutěžním ročníku 2016-17 ve smyslu bonifikací podle 
čl. X Prováděcích zásad č.3/2016 viz shora. 
Stanovený počet rozhodčích v klubu aktuálně nadlimitně plní 25 klubů, kterým náleží 
bonifikace vypočtená podle zaplaceného startovného každého jednotlivého klubu, a to 
v celkové výši 300.900 Kč. KR navrhuje prostředky klubům vyplatit v souladu s 
ustanovením čl. X Prováděcích zásad č. 3/2016. 
 

Informoval o účasti koordinátorů KR v rámci Koncepce vzdělávání rozhodčích na 
Mezinárodním mládežnickém halovém turnaji v házené Prague Handball Cup, který je 
pořádán každoročně v termínu velikonočních svátků v Praze, kde participovali rozhodčí, a to 
napříč všemi skupinami.  
 
Informoval o nominačních seminářích, které proběhnou 17. 6. v Plzni a 18. 6. v Novém Jičíně 
pro všechny skupiny rozhodčích ČSH; výkladový seminář pro nejvyšší skupiny bude 26. 8. 
2017 v Polance nad Odrou.  
 
Informoval o záměru angažovat Pavla Mošnu (Plzeň) jako obsazovacího referenta pro soutěže 
2. ligy a dorostenecké ligy pro českou část od soutěžního ročníku 2017-2018. 
 

Soutěžní komise (J. Žďárský, J. Konečný), disciplinární komise 

J. Konečný informoval o setkání se zástupci WHIL, které proběhlo v sobotu 22. 4. v Brně.  
Informoval o konání Česko  - Slovenského poháru mladších a starších dorostenek 26. – 28. 5. 
ve Zlíně.  
Seznámil Exekutivu s návrhem nominací klubů ČSH do WHIL 2017-18, návrh bude Exekutivou 
řádně projednán a schválen na dalším zasedání Exekutivy.  
Následně informoval o ostatních probíhajících soutěžích řízených ČSH. 
Řešení systému soutěží dorostu pro příští ročník připraví SK ČSH m.j. na základě konkrétních 
podkladů o přihlašovaných družstvech – dotazníky byly rozeslány všem klubům ČSH.   
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Předložil Exekutivě žádost nového klubu Házenkářské centrum Jižní Morava k přijetí do řad 

ČSH.  

Členové Exekutivy po doplnění informací z konference JM KSH a po zevrubné diskusi žádost 

spolku, v jehož orgánech jsou výhradně členové jiných klubů, a který nemá záměr získávat 

vlastní členy, jednohlasně zamítli.  

Spojování členských klubů ČSH do nových spolků bez samostatné hráčské základny a jejich 

následné přijetí za členy ČSH by v rozporu se zákonnou zásadou, že stejní členové mají mít 

stejná práva, deformovalo rovnost hlasů členských klubů na Konferenci ČSH. Exekutiva je 

přesvědčena, že řadu sledovaných záměrů, zejména samostatné žádání o dotační prostředky, 

vyřeší zřízení krajských svazů házené jakožto pobočných spolků. K této změně ve struktuře 

ČSH, odhlasované Radou ČSH v lednu 2017, by mělo dojít přijetím změny stanov na příští 

Konferenci ČSH. 

Exekutiva ČSH neschvaluje přijetí spolku Házenkářské centrum jižní Morava (IČO 05938414) 

do ČSH. 

J. Žďárský informoval o aktuální situaci v soutěžích řízených ČSH. K dotazům na případ 
neoprávněného startu hráčky K. Matějkové (DHC Slavia Praha) v žákovské lize, vysvětlil jak 
postup KML jako řídícího orgánu soutěže, tak následné formální rozhodnutí SK ČSH. Odvolání 
nyní řeší OKK ČSH.  
Informoval o problémech s Exekutivou v Libereckém kraji. 
 
 
 

Trenérsko metodická komise J. Bělka 
J. Bělka informoval Exekutivu a schůzce Trenérsko – metodické komise, která proběhne 1. 5. 

a na které budou projednány tyto body:  

- Obecný základ licence B a její sjednocení. 

- Mezinárodní licence Master Coach a Pro–Coach, která bude připravována se Slovenským 

svazem házené a jejíž začátek je plánován na rok 2018.   

- Příprava podkladů k metodickému videu na rozvoj rychlosti v házené ve spolupráci 

s reprezentačními trenéry mužů a žen. 

- Projekt MŠMT „ Hodina pohybu navíc“ pro oblast mateřských školek. 

 

Informoval o účasti na konferenci v Brně s názvem Vzdělávání a sport, která se bude konat 4. 

Května na Masarykově univerzitě v Brně  
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5.) Důležité informace prezidenta ČSH  
 

- Seznámil Exekutivu s výsledky Programu podpory sportovních akcí mládeže na rok 2017 

– všech 93 klubů, které podaly žádost, obdrželo podporu s průměrnou výší 30.000Kč. 

- Informoval o odchodu Petry Vozobulové z pozice Projektového manažera mládeže a 

vedoucího trenéra RHC, a to ke dni 30. 6. 2017. 

- Informoval o jednáních s trenéry obou seniorských národních týmů, kterým byla 

nabídnuta další spolupráce do roku 2020. 

- Informoval Exekutivu o obdržení písemné žádosti spolku Asociace ligových klubů házené, 

z.s. (ALKH) a mj. o jejich žádosti znovu otevřít diskusi o tom, v jakém formátu a při 

jakém počtu účastníků bude Extraliga ČR v sezóně 2017/2018 realizována – k tomuto 

dopisu přijala Exekutiva následující stanovisko: 

I vzhledem k tomu, že není znám právní status, ani obsah činnosti tohoto spolku, 

žádáme tímto všechny členy zmíněné asociace, aby jednotlivě a jasně deklarovali, že je 

od této chvíle ve všech záležitostech (tedy zejména těch zmíněných v dopise i následném 

emailu) zastupují, při jednání s ČSH, jmenovaní zástupci tohoto spolku, tedy předseda 

pan Jan Schneider a místopředseda pan Vojtěch Srba, kteří tento dopis zaslali.          

Toto stanovisko očekáváme formou prohlášení statutárního zástupce/ů jednotlivých 

klubů/členů tohoto spolku. 

- Česko – Slovenský pohár mužů v roce 2017 (před začátkem nové sezony) nebude 

realizován z důvodu odmítnutí slovenské strany na základě ztráty důvěry k českým 

klubům po neúspěšných proběhlých jednáních o společné soutěži 

- Seznámil Exekutivu s žádostmi Olomouckého a Zlínského krajského svazu o podporu 

krajských projektů, které byly Exekutivou jednohlasně schváleny. 

- Dal na vědomí podání přihlášky ke společné kandidatuře s HUN a SVK na pořádání ME 

v roce 2022 a 2024, která měla být podána nejpozději k 1. 5. 2017. Tato přihláška je 

zatím, do podání nabídky, nezávazná, jedná se o „letter of intent“. 

- Informoval o proběhlém Plénu ČOV a poradě předsedů svazů ČUS 

- Informoval Exekutivu o schůzce s předsedou Svazu národní házené, který v zaslaném 

otevřeném dopise rozporoval nový název brandu Česká házená, Czech Handball - 

z vysvětlující schůzky s předsedou svazu národní házené vyplynuly kroky k vzájemné 

spolupráci a možnosti podpory našich sportů. 

- V souvislosti s projektem Handball Day dal prezident na vědomí zahájení komunikace 

dnešním dnem na všechny kluby a účastníky akce. Místo konání bylo z kapacitních 

důvodů přesunuto z Letné na Štvanici. K projektu byly spuštěny webové stránky 

www.hvezdyprolegendy.cz 

- Informoval o závažnosti problematiky dotací MŠMT, zejména problémům s systému 

akceptací a podmínkách vyúčtovávání 

- Informoval o drobných úpravách rozpočtu v souvislosti zejména s finální verzí projektů 

mládeže (RHC a TCM) a potvrzenými částkami jednotlivých titulů MŠMT. 

 

 

 

http://www.hvezdyprolegendy.cz/
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6.)  Příprava jednání Rady ČSH – termín, místo, obsah  

 
Prezident navrhl termín konání Rady ČSH, a to na 10. 6. od 10:30 v Praze – program a 

podklady budou zaslány předsedou Rady v předstihu.  

 

7.)   Různé 

Zástupce CS Handball J. Sviták navrhl, aby časopis Coach byl efektivněji využíván a distribuován. 

 

Další zasedání Exekutivy se uskuteční dne 21. května 2017 od 10:00 v Praze     

Návrh termínu dalšího zasedání Exekutivy: 29. 6. 

 

Zapsala:  Martina Mrkvičková, v Praze dne 27. dubna 2017 

Schválil: Radek Bendl 


